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       Bomhoffs Have, den 10.1.2018 

 
 
 

Bestyrelsesmøde tirsdag den 9. januar 2018 kl. 19 hos Frank BH 14, 5.tv. 
 

Referat 
 

 
 
 
1. Godkendelse af dagsorden  
Godkendes. 
 
2. Underskrift af referat af 7. november 2017 og ekstraordinært bestyrelsesmøde 28.11.2017 
Underskrives. 
 
3. Madaffaldsordning 
Frederiksberg Kommune oplyser at fra 1. maj kommer der en ny affaldsordning, hvor alle beboere 
skal sortere affald. Nærmere besked følger. 
 
4. Væggelus 
Der er konstateret væggelus i BH 10, 2.th. Dette har medført at skadedyrsservice via viceværten har 
sprøjtet lejligheden og de 3 tilstødende lejligheder, som har fælles væg med den pågældende lejlig-
hed. Hele udgiften dækkes af Andelsforeningen, så man skal ikke tøve med at melde det. 
 
5. Renovering af haverne udført af anlægsgartner og landskabsarkitekt Anders Koch  
Orientering ved Pia, bestyrelsen konstaterer, at det indtil videre er gået planmæssigt. 
 
6. Ringeklokke ved hoveddøren 
Hvis ringeklokken ved lejlighedsdøren ikke virker, skal andelshavere selv sørge for dette. Hvis det 
drejer sig om dørtelefonen, så er det Andelsforeningens opgave. 
 
7. Tricktyv 
Der har været en trick tyv i BH 14, som udgav sig for at være en håndværker. Beboeren åbnede 
selvom der ikke var informeret om, at der skulle komme håndværkere. Vi opfordrer til at man ikke 
åbner for nogen uvedkommende.  
 
8. Justering af Vedligeholdelsesplan. Husk planen. 
Forslag til opdatering fra Peter Jahn diskuteres og planen opdateres. 
 
9. Næste møde hos Lone 
Torsdag den 22. februar Kl. 19-21. 
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10. Evt. 
a. Nye lamper ved garager sparer så meget strøm, at de er tjent ind på 2-3 år. Vi overvejer at skif-
te flere lamper i ejendommen. 
b. Venteliste gebyr bliver opkrævet én gang årligt i stedet for løbende. 

 
 

 
 


